
PROTOKOLL 1(6)

1982-10-19

Protokoll från sammanträde med Djurgårdens IF:s förtroenderåd 
1982-10-04 på Stockholms Stadion.

§ 1

Föreningens ordförande Bengt Broberg hälsade de närvarande 
hjärtligt välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.

§ 2

Upprop företogs, se bifogad närvarolista.

§ 3

Dagordningen godkändes.

§ 4

Åke Sand valdes till ordförande för sammanträdet.

§ 5

Henrik Bromfält valdes till sekreterare för sammanträdet.

§ 6

Reine Gustavsson och Lennart Öberg valdes till justeringsmän 
och tillika rösträknare.

§ 7

Föreningens skattmästare Reine Gustavsson redogjorde kort för 
föreningens ekonomiska läge. Bland annat nämndes att ishockey
sektionen arbetat hårt och duktigt med att sanera sin ekonomi. 
Detta har man lyckats med bland annat genom hård kostnads
kontroll och genom att skära i personalkostnaderna. Fotboll
sektionen har drabbats av extra stora problem genom div 2-vistelsen 
men har ändå gjort ett bra arbete. Trots detta går dock troligtvis 
sektionen mot ett underskott om inte kvalspelet skulle ge ett 
sensationellt stort överskott.

I övrigt noterades att föreningens lotteritillstånd utnyttjats 
fullt ut, att Fiskartorpet går bra, att ÖS minskade eller 
uteblivna anslag till sektionerna till viss del kompenserats 
genom större verksamhets- och aktivitetsbidrag från stat och kommun, 
samt att ÖS i år inte behållit någon del av dessa bidrag. Amortering 
av fotboll- och ishockeysektionens låneskulder pågår i sådan takt 
att den uppsatta målsättningen att Djurgårdens IF skall vara skuldfri 
1985 verkar hålla.

Till sist uppmanades sektionerna att snabbt göra bokslut i år 
(avser perioden 1/7 1981 - 31/12 1982) samt att senast 1 december 
lämna in budgetförslag för 1983 (1/1 - 31/12).
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§ 8

Med anledning av fråga från fotbollssektionen om det flyttade 
årsmötet (beslutades vid förra årsmötet) meddelades att oberoende 
av att föreningens årsmöte flyttats kan respektive sektion hålla 
sitt årsmöte vid tidpunkt som passar sektionen bäst, dvs lämpligast 
efter det tävlingssäsongen avslutats. Sektionerna behöver alltså 
inte ha sina årsmöten i anslutning till föreningens årsmöte.

§ 9

Redogjordes för DIF-dagarna i Gallerian 24 - 26/11 1982. DIF-
dagarna med uppvisning av vissa sektioner, uppträdande av artister, 
medlemsvärvning samt försäljning av lotter, souvenirer mm var tänkt 
som en propagandatillställning och blev som sådan ganska lyckad.
Vissa brister fanns dock, men på det hela taget kan initiativet 
betraktas som lyckat och bör upprepas vid lämpligt tillfälle.

§ 10

Redogjordes för tidningen Djurgårdaren vars nästa nummer är under 
distribution. Tidningen planeras att ges ut med fyra nummer per år 
och mer än tidigare vara en nyhetstidning där sektionerna bl a 
kan puffa för kommande arrangemang. Tidningens innehåll är till 
stor del beroende av sektionernas egna bidrag varför det uppmanades 
att sektionerna blir än mer aktiva med artikelskrivandet.

§ 11

Redogjordes för medlemsvärvningskampanj som satts igång i samband 
med att tidningen kommer ut. I kampanjen ingår en medlemsvärvar
tävling med många fina priser. Sektionerna uppmanas att värva 
medlemmar då första årets medlemsavgift tillfaller respektive 
sektion. Klargjordes även att medlemsavgift som erläggs under 
oktober - december även gäller för nästa år.

§ 12

Bandysektionens nye ordförande Bert Niska höll en föredragning 
om bandysektionen. Sektionen åkte ur allsvenskan 1966 och har 
sedan dess ramlat ner genom seriesystemet och spelar nu i div 4 
(gamla div 5). Under de senaste åren har man haft stora problem 
med lokal och istider varför man fr o m denna säsong flyttat 
till Åkersberga för att försöka få en lösning på problemen.
Problemen kvarstår dock än så länge till vissa delar. En förbättring 
på den aktiva sidan är dock på gång. Ca 30 ungdomar, 15 seniorer 
och 20 damer är i träning två gånger i veckan. Sektionens mål
sättning är att vara tillbaka i allsvenskan om fem år.
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§13

Berthold Helgesson från cykelsektionen höll en föredragning om 
sektionen och dess verksamhet under det senaste året. Man har 
ca 15-talet ungdomar i åldrarna 11 -16 år samt 10-talet äldre 
cyklister. I år har man fått upp tre killar i elitklassen som 
med tiden kan bli mycket bra. Sektionen förberedde sig för säsongen 
genom ett träningsläger på Mallorca. Man har i sommar tävlat i 
hela Sverige samt även deltagit i ett etapplopp i Finland.

I höst startar men en ny cykelskola för de allra minsta. Sektionen 
håller till i Akalla. På vintern tränar man dock inomhus på Stadion. 
Man hade inför denna säsong anlitat guldolympiern Bernt Johansson 
som tränare men då denna fått mer och mer att göra inom Cykel
förbundet (nybliven förbundskapten) har man fått söka sig en ny 
tränare vid namn Mats Erixon som är en mycket välmeriterad och 
duktig tränare.

§ 14

Lars Erik Löfman och Ulla Seger från konståkningssektionen höll en 
föredragning om sektionens tillvaro. Även om sektionen utan skryt 
måste betraktas som en av landets förnämsta klubbar (genom bl a 
Peter Söderholm, 2:a SM, Annette Olsson, 3:a SM och Susanne Seger, 
2:a JSM) har man vissa problem främst med istider samt, som väl 
nästan alla andra sektioner, med ekonomin. Istiderna är ofta på 
dagtid samt utspridda på 5-6 olika banor i Stockholm vilket inte 
underlättar planeringen. Då konståkningen är en dyr sport och då 
man inte längre får några förbundsbidrag får man förlita sig på 
föräldrarna som bekostar träningen samt ombesörjer transporter mm.

Som exempel kan nämnas att 8 veckors isträning i Kanada under 
kvalificerad ledning för vår bästa junior, Susanne Seger, i somras 
kostade 13.000 kronor. Hade träningen skett i Sverige hade det 
inte blivit billigare. Även om sektionen nationellt sä:t är långt 
framme är dock steget långt för att nå framgångar internationellt 
i konkurrens med proffstränade konkurrenter som tränas 6-8 timmar 
dagligen. Bl a på grund av kostnaderna har man vissa nyrekryterings
problem. Med anledning av behovet av uppvisnings- och tävlings
tillfällen lovade Bengt Broberg att undersöka möjligheterna för 
konståkarna att få göra uppvisningar på Isstadion i samband med 
ishockeymatcherna.

§ 15

Förutom under § 12-14 redovisades föredragningar från tre i förväg 
vidtalade sektioner följde en snabb genomgång om dagsläget i övriga 
sektioner.
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Bobsleigh; Förbereder just nu tävlingssäsongen som sätter igång
i november och pågår till februari. Denna säsongs resultat utgör
kvalificering till OS 1984. Sektionen jagar sponsorer som är efter
längtade eftersom två nya "kälkar" är beställda.

Bordtennis: Sektionen har tyvärr förlorat 3 av sina bästa spelare 
i sitt 7-mannalag vilket kan innebära problem inför Div 2-starten 
särskilt som man har vissa rekryteringsproblem. Enskedehallen är 
träningslokal.

Bowling: Sektionen har sin hemmabana i Vårbyhallen där man håller 
igång 3 herrlag och 2 damlag. Herrarna spelar f n i div 2. 
Sektionen har problem med långa resor i sitt seriespel och de 
aktiva får ta pengar ur egen ficka. Ekonomin är annars under kontroll.

Boxning: Sektionen som har sin träningslokal i gamla central-badet 
på Drottninggatan har f n ca 100 tränande och ca 25 matchboxare. 
Vid svenska ungdomsmästerskapen i våras erövrade DIF:s tre rep
resentanter 1:a, 2:a och 3:e plats i sina respektive klasser, vilket 
medförde att DIF blev näst bästa klubb. Sektionens namnkunnigaste 
boxare, bröderna Kalervo och Ai Alanenpää, som båda erövrat SM-guld 
i Djurgårdens färger har slutat med boxning och flyttat till 
Haparanda resp Borås på grund av skador. Sektionens ekonomi är 
under kontroll.

Brottning: Sektionen har sin träningslokal i Åkeshovshallen. För 
närvarande när man mest ungdomsbrottare (ett 50-tal) men siktar 
på att ha ett herrlag 1984-85. Duktigaste brottaren heter Jan 
Stennek, 5:a på junior VM. För att förbättra ekonomin planerar 
man bl a en loppmarknad. Vidare avser man att starta en föräldra
förening.

Fäktning: Hela det gamla gardet med Hans Jacobson, Carl von Essen, 
Leif Högström mfl har slutat varför man inte har samma topp som 
tidigare. På bredden är det dock samma höga standard som tidigare 
med Jonas Rosen som bästa namn. Bela Rerrick är fortfarande 
tränare och sektionen har sin träningslokal vid Ropstens T-bane
station (Hjorthagen).

Handboll: Sektionen har f n två herrlag och ett damlag. Vissa 
problem finns dock. Först och främst är det brist på träningstider 
men även ekonomin är besvärlig. Målsättningen är att komma upp 
i div 2 (herrar) resp ligga kvar i div 3 (damer).

Ishockey: Sektionen har lagt ner stor möda på att sanera sin 
ekonomi genom att rationalisera på personalsidan och genom att 
ha en mycket hård kostnadskontroll i övrigt. Man har lagt om 
träningen för vissa ungdomslag genom lättare och lekfullare 
träning för de yngsta och hårdare träning för vissa äldre lag. 
Genom att bygga upp ungdomssidan hoppas man vara självförsörjande 
vad gäller egna produkter fr o m 1983. Beträffande en fråga varför 
sektionen gått ifrån sin blåa dräkt och nu spelar i röd dräkt för
klarades att detta var ett krav från berörda sponsorer och då in
komster från dräktreklamen rör sig om flera hundratusen kronor 
får man tyvärr anpassa sig även om det går ut över en traditionell 
dräkt.
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Slalom; Sektionen har under sommaren bedrivit barmarksträning 
på Fiskartorpet med ett 75-tal ungdomar. Två träningsläger i 
Tandådalen resp Klövsjö väntar innan tävlingssäsongen sätter 
igång. I övrigt så väntar man på en utbyggnad av Hammarbybacken 
som är sektionens hemmabacke. Sektionens ekonomi är relativt 
god.

Squash; Sektionen har ca 60 medlemmar med två herrlag (div 3 
resp div 4). Efter en kontrovers har sektionens damlag (spelade 
i div 1) lagts ner och spelarna flyttat till andra klubbar.

Supporterklubben: Medlemsantalet i supporterklubben har efter 
årets medlemsvärvningskampanj stigit till ca 2.000. Klubben som 
övertagit ansvaret för DIFrs souvenirförsäljning har relativt 
god ekonomi även om pengarna till stor del för tillfället är 
bundna i varulager. Supporterklubben efferlyser i övrigt mer 
kontakt med Djurgårdens sektioner.

Sällskapet Gamla Djurqårdare: Sällskapets ordförande Karl 
Lilieqvist upplyste att man för att erhålla medlemskap måste 
ha varit DIF-medlem i minst 10 år och därvid ha gjort betydande 
insatser. Minimiålder är 35 år. Sällskapet som är en kamrat
förening har som målsättning att stötta föreningen vid oroliga 
lägen.

Rev isorerna: Revisorerna är nöjda med sektionernas och ÖS sätt 
att sköta föreningen. Efterlyser dock med bestämdhet att en 
kopia av respektive sektions styrelseprotokoll omgående skall 
sändas till revisorerna under adress: Sven Jansson, Sätragårds- 
vägen 69, 127 36 Skärholmen efter varje styrelsemöte. (Ytterligare 
en kopia skall dessutom skickas till DIF:s kansli, Klocktornet 
Stadion, 114 33 Stockholm).

§ 16

Bengt Broberg redogjorde för principerna vid biljettutlämningen 
till tobakister och medde’: ide att det i framtiden kan komma bli 
möjligt att köpa e ven eman t. sb i 1 j e 11 er på posten.

§ 17

Sektionerna uppmanades att verkligen utnyttja sina kontaktmän 
i överstyre1sen.Ti 11 styrelsemöten bör i fortsättningen en kallelse 
utsändas även till sektionens kontaktman i ÖS.

§ 18

Dagens mötesordförande Åke Sand tackaoe de närvarande för visat 
intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Henrik Bromfält Reine Gustavsson Lennart Öberg



BILAGA 1 
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Närvarolista, Djurgårdens IF:s förtroenderåd 1982-10-04

Överstyrelsen Bengt Broberg (ishockey)
Åke Sand
Henrik Bromfält (boxning)
Reine Gustavsson
Bo Andersson (fotboll)
Hans Hellquist
Lennart Öberg

Bandy Bert Niska och Karl Innala
Bobsleigh Carl-Erik Eriksson
Bordtennis Urban Olsson och Tobias Olsson
Bowling Eva Stengård och Gunnar Högberg
Boxning Martin Okmian och Henrik Bromfält (se ÖS)
Brottning Rolf Pettersson och Carl-Axel Haglund
Cykel Berthold Helgesson
Fotboll Bo Andersson (se ÖS) och Lars-Magnus Wester
Fäktning Stefan Pahlefors och Lazlo Zellei
Handboll Birgitta Andersson
Ishockey Bengt Broberg (se ÖS) och Bernt Olof Wallgren
Konståkning Lars-Erik Löfman och Ulla Seger
Orientering
Skidor Sune Hall (repr även Fiskartorpet)
Slalom Lasse Pettersson och Ove Christiansson
Squash Björn Halling och Lennart Nyrén
Djurgårdens Supporter-
Club Sven Öberg
Sällskapet Gamla
Djurgårdare Karl Liliequist och Hilding Lövdahl
Revisorerna Sven Jansson
Kansliet Bertil Petersson


